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 Na konci školního roku 2016 jsem se díky mojí škole SPŠSE 

a VOŠ Liberec, zúčastnila měsíční stáže od projektu Erasmus+ do 

Anglie, konkrétně do Portsmouth. Byla jsem umístěna do firmy 

Hippo Waste, která je na internisty zvyklá, takže nebyl žádný 

problém ani v komunikaci, ani s plněním zadaných úkolů. Tato 

firma se zabývá výrobou, distribucí a následným sběrem velkých 

tašek na odpad, které jsou v Evropě novinkou. Mojí prací bylo 

zpracovat příchozí zprávy od řidičů, kteří se zabývají právě 

svozem naplněných tašek s odpadem, většinou kuchyňským, 

nebo koupelnovým. Tyto zprávy roztřídit a zpracovat z nich 

veškeré údaje, jako bylo místo sběru, obsah tašky a množství 

sebraných tašek. Poté jsem tyto dokumenty naskenovala, aby 

byly dostupné všem ve firmě a následně jsem všechny informace 

zanášela do tabulek, abychom mohli zákazníkům poslat, kolik 

odpadu bylo zrecyklováno, kolik tašek jsme od nich vyzvedli a mnoho dalších informací. Dále jsem se 

také starala o faktury a jejich následné zařazení do složek.  

 Tato stáž mi přinesla opravdu mnoho, byl to nezapomenutelný zážitek a díky tomu že jsem 

měla úžasnou hostitelskou rodinu i firmu, kde jsem pracovala a všichni byli hrozně milý, jsem si pobyt 

neskutečně užila. Opravdu, kdyby to bylo možné, okamžitě bych se do Anglie vrátila, což také hned po 

škole plánuji. Díky této stáži jsem si uvědomila konečně, co v životě chci a jsem ráda, že jsem se odvážila 

do programu vůbec přihlásit. Zlepšily se moje schopnosti v práci s tabulkami a databází dané firmy, 

dále jsem se také zlepšila v komunikaci a chvílemi jsem ani nevnímala, že mluvím anglicky a ne česky, 

takže i moje angličtina zaznamenala jistý progress. Také pozoruji, že mám velmi anglický přízvuk a je to 

zajímavé, slyšet se někdy mluvit přízvukem, který člověk slýchal jen okolo sebe. Jak už jsem zmínila, 

ubytování bylo úžasné, mou rodinou byl mladý pár, bez dětí. Měli nádherný řadový domek, velmi 

útulný a čistý. Okamžitě jsme si padli do oka a doufám, že i jim jsme přišli jako dobří nájemníci.  

 Volného času jsem příliš neměla, ale pokud ano, strávila jsem ho na pláži, nákupy, nebo o 

víkendech na výletě a v místních restauracích. Popravdě jsem utratila naprosto všechny peníze, které 

jsme dostali, ale rozhodně toho nelituji a doporučuji všem, ne šetřit, ale pořádně si to tam užít. Stáž mi 

tedy hradila dopravu, ale i ostatní výdaje a já toho rozhodně využila. Na stáž mne připravovali ve škole 

na kurzech pro stážisty, každé úterý po vyučování.  

 Stáž bych tedy zhodnotila jako velice úspěšnou a jsem velice ráda, že jsem měla možnost se 

něčeho takového zúčastnit. Tolik zkušeností a přátel v 

Čechách nikdy nezískáte a tak je skvělé, že nějaká 

takováto možnost je. Každému doporučuji se alespoň 

zkusit přihlásit a přeji mu, aby měl štěstí na rodinu a 

na práci tak jako já.  


